
              Zápis -  ODBORNÁ RADA MLÁDEŽE               22.6.2016 

  

 

Přítomni:   Mališková Martina, Hegr Jiří, Bidmon Jiří, Švihká Irena, Havel Ivan, Pytel Miloslav, Uher 

Pavel, Lopaur  Jiří, Švanda Josef, Bureš Jiří, Kozlovský Tomáš, Peřina Josef 

 

1. Hodnocení okresního kola Plamen  v Moravské Třebové  

a) Kritika:   

 špatně zorganizovaná prezence (pro nadcházející ročníky je třeba přesně instruovat ti 

kteří budou u prezence a to před soutěží a ne až ráno při prezenci),  

 přihlášky družstev nebyly včas odeslané a nebylo možné si předpřipravit startovní 

listiny ( donutit sbory posílat včas přihlášky ) 

 vedoucí neplní určené úkoly  

 špatně připravena startovní listina (pro nadcházející ročníky je třeba rozepsat 

startovní čísla tak aby mladší žáci se staršími žáky jednoho sboru nabyli po sobě a 

eliminoval se tak co nejvíce souběh disciplín)  

 nástupy na disciplínu (vzhledem k tomu že na soutěži bude vždy docházet k souběhu 

disciplín budou pro nástup na disciplínu upřednostněné běžecké disciplíny, kde 

souběžně běží družstva z jiných sborů) 

 pozdní zajištění prostor pro výpočetku (místo pro výpočetku musí být stanovené den 

před soutěží) 

 nespokojenost s částí rozhodčích a s jejich nevhodným chováním 

b) Pochvala: 

 vojenské škole za stravu  

 Ireně Švihké a SDH Gruně a ostatním co pomáhali  v technické četě 

 dorostencům z Jevíčka za pomoc při soutěži 

 

 

2. Hodnocení okresního kola Dorostu  v Jevíčku: 

 hodnoceno kladně 

3. Čerpání peněz MTZ: 

 navrhnout výkonnému výboru o zakoupení   lavičky a 2ks stojanu na PU CTIF 

 navrhnout výkonnému výboru zakoupení 12 ks baťůžků na ZPV ( Ivan Havel pošle starostovi 

OSH návrh jaké) 

 Pravidla pro čerpání dotace MŠMT jednotlivými SDH  okresu Svitavy budou předány ke 

schválení výkonnému výboru a pak vyvěšeny na stránkách OSH Svitavy 



 Dotace ČUS projedná Pavel Uher s Tomášem Hořínkem 

4. Jiné: 

 Vedoucí odborné rady mládeže Jiří Bidmon oznámil, že chce letos 12.11. odstoupit ze 

své funkce z osobních a rodinných důvodů. 

 Odborná rada mládeže zajistí a navrhne výkonnému výboru jeho náhradu 

 Další rada bude v září, datum bude upřesněn  

 

 

 

 

Zápis zapsala:                                                              Ověřili: 

Malíšková Martina                                                     Ivan Havel, Pavel Uher 


